

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I NORSK PONNIAVLSFORENING 2.3.2024

Leder Gro Sætersmoen ønsket velkommen til 28 fremmøtte medlemmer.

1. Innkallingen ble godkjent uten kommentarer.
2. Ole Kristian Jahr Indresæter ble valgt til møteleder, Nina Håkonsen til referent, Kristine Joa og Kine Kolobekken til møtevitner og Ann Linda Haugen og Sandra Davidsen til tellekorps.
3. Årsberetning fra styre, stambokfører og avlsutvalg var alle trykket i årboka.
Leder Gro Sætersmoen leste styrets årsberetning.
Stambokførerassistent Ole Kristian Jahr Indresæter leste stambokførers beretning.
Avlsutvalgets leder Hilde Solberg leste utvalgets beretning.
Årsberetningene ble godkjent.
4. Regnskapet med resultat og balanse var trykket i årboka, men pga sent innkommet faktura, så ble ny versjon delt ut i møtet.
Hovedpunktene i diskusjonen:
Nedgang i inntektene skyldes bl.a. mindre kontingentinntekter, færre registreringer, mindre showinntekter. Det er viktig at showarrangørene sjekker mot kasserer at avgifter er betalt før showet og evt. sørger for å kreve inn.
Det er høyere utgifter til leie av stambokkontor/arkivplass, noe er tidligere ført sammen med honorar, men ren kontorleie er fakturert fra slutten av 2022 pga. leie av større lokaler. Stambokførerassistent har fast lønn, mens medhjelper har timelønn, og dette blir fakturert fra A-Å regnskap for å ha ordnede forhold med tanke på arbeidsgiveravgift, feriepenger, OTP osv. Stambokføringen gikk med 183.000 i underskudd i 2023, men har gått med gode overskudd tidligere. Noe av momskompensasjonen kan også tilskrives stambokføringen og er ikke beregnet i dette beløpet. En del av utgiftene til f.eks. mikrochip, DNA-testing mm har økt mye, og det vil bli nødvendig å øke prisene i forhold til dette. Gebyr for sen registrering eller hasteregistrering ble foreslått.
Foreningens stambokprogram må byttes ut i 2024, og det vurderes å leie plass i nytt program hos Norsk hestesenter.
Alle show gikk med overskudd i 2023, men det skyldes at flere show ikke har bokført utgifter til f.eks. dommere og plassleie.
Det ble presisert at foreningens økonomi er styrets ansvar.
Revisor Nina Håkonsen leste revisjonsberetningen, som ble delt ut i møtet.
Årsmøtet godkjente deretter regnskapet for 2023 med et underskudd på kr. 111.881 og ga sin tilslutning til revisors oppfordring om at styret må gjennomgå utgifter og inntekter grundig i 2024 med tanke på å bringe foreningens økonomi i balanse.
5. Planer for kommende år
Nestleder Anne Øien gikk gjennom arrangementene som var trykket i årboka.
I utgangspunktet arrangerer styret få arrangementer, styret skal legge til rette for medlemmer som ønsker å arrangere show eller aktiviteter, og disse oppfordres til å kontakte styret eller showkoordinator Sandra Davidsen.
I utgangspunktet skal arrangementer gå i balanse, og arrangørene oppfordres til å se

helheten og evt. avlyse show dersom det ikke er økonomisk forsvarlig. Show er også god reklame for NPA og mindre underskudd kan derfor muligens forsvares, men må avtales.

Flere arrangementer på samme dag er ikke nødvendigvis heldig, men noen ganger skyldes det at man er med på eksisterende fellesopplegg.

Ønske om fortsatt kåring annethvert år i Rogaland.

På spørsmål om høstkåring, så blir det vurdert etter etterspørsel, det er det bare aktuelt de år det ikke er kåring i Rogaland, og det vil da bli opplyst om samtidig som vårkåringen, slik at man får valgmulighet.

Det fremkom ønske om 3-årstester, gjerne flere spredt geografisk.

6. Fastsette medlemskontingent for 2025

Saken ble behandlet etter sak 8 pga. vedtektsendringer.

Følgende satser ble vedtatt: 600 for enkeltmedlem, 200 for husstandsmedlem, 300 for ungdomsmedlem og 200 i tillegg for lokallagsmedlem.

7. Gjennomgå endringer i avlsplanen

Det er ikke gjort noen endringer i avlsplan for ponnier i 2023.

Hilde Solberg orienterte om at avlsutvalget vil gjennomgå avlsplanen i løpet av 2024 og foreslå mulige endringer for styret.

8. Vedtektsendring

Styrets forslag til vedtektsendringer etter vedtak gjort på forrige årsmøte var lagt ut på foreningens nettside i forkant av årsmøtet.

Stein Bentstuen gikk gjennom forslaget og styrets begrunnelser, bl.a. med tanke på at det ikke er ønskelig med konkurrerende foreninger og at medlemmer i lokallag derfor også må være medlem i NPA sentralt.

Etter noe diskusjon, så ble følgende vedtektsendringer vedtatt:

Ny §5 Medlemmer

5.1. NPA er en åpen medlemsorganisasjon, hvor alle som er interessert i ponnier kan tegne medlemskap. I tillegg til medlemskap i NPA kan man tegne medlemskap i et lokallag.

5.2. Ved siden av ordinært medlemskap kan NPA tilby husstandsmedlemskap og ungdomsmedlemskap. Både husstandsmedlem og ungdomsmedlem har samme rettigheter som ordinært medlemskap. Ungdomsmedlemskap kan tegnes fra og med fylte 15 år til og med 21 år.

5.3. Stemmeberettiget er medlemmer over 15 år. Medlemmer som ikke har betalt medlemskontingenten for inneværende år før årsmøtet, blir strøket som medlem av NPA.

Ny §6 Underavdelinger

6.1. Et lokallag skal være innenfor et fylke eller et definert geografisk område.

6.2. Vedtektene til lokallag skal godkjennes av styret i Norsk ponniavlsforening.

6.3. Lokallaget har ansvar for å trekke medlemmene aktivt med i arbeidet og planlegge sine aktiviteter ut fra medlemmenes ønsker.

6.4. Lokallagene må avholde sine årsmøter i løpet av februar. Lokallaget har ansvar for å sende referat til NPA innen 14 dager etter avholdt årsmøte.

6.5. Årsmøtet i NPA fastsetter medlemskontingenten for NPA og lokallaget, og styret har ansvar for innkreving og fordeling av kontingentene.

Ny setning 3 i §10 Styret:

For å inneha verv i NPA må man være fylt 18 år.

9. Innkomne saker

Det var to innkomne saker som var publisert med styrets kommentarer på foreningens nettsider på forhånd.

a) Thea Helle Frydenlund ønsket bedre kommunikasjon fra styret i form av svar på forespørsler, bedre planlegging i form av riktige sløyfer på finalen, raskere behandling av f.eks. eierskifter.

Styret beklager på det sterkeste at årets sløyfer ikke var på plass under showfinalen og har endret rutinene for svar på epost når det gjelder eierskifter og kommunikasjon fra styret og håper at det vil være enklere for medlemmene å oppnå kontakt framover. Styret minner også på kontortiden på stambokkontoret og at stambokfører i all hovedsak skal kontaktes i denne tiden.

b) Arvid Reiersen etterlyste vedtektsendringer om lokallag på sakslisten til årsmøtet etter vedtak på forrige årsmøte.

Styret forklarte at de la dette ut på nettsiden etter etterlysningen.

Årsmøtet tok styrets forklaringer til etterretning.

10. Valg

Valgkomité-leder Arvid Reiersen presenterte valgkomitéens arbeid og forslag som ble delt ut i møtet.

Som ny leder ble Anne Øien valgt for 1 år.

Som styremedlemmer ble Stein Bentstuen og Tina Solbakken begge valgt for 2 år.

Kine Hvistendahl ble valgt som styremedlem for 1 år på plassen til Anne Øien som ble valgt for 2 år i fjor og egentlig ikke var på valg.

Som vararepresentanter for 1 år hver, ble følgende valgt:

1. Wenche Lanner

2. Ulf Hovde

3. Linnea Halstensen med 21 stemmer mot valgkomitéens forslag Karoline Krågsrud som fikk 7 stemmer.

Som revisor ble Nina Håkonsen gjenvalgt for 1 år.

Som nytt medlem til valgkomitéen ble Tore Skarpnord valgt for 3 år, og valgkomitéen består i tillegg av leder Nina Håkonsen og medlem Laila Hansen.

Til slutt i møtet delte avgående leder Gro Sætersmoen ut æresmedlemskap til Nina Håkonsen.

Nina Håkonsen, referent

Møtevitner:

Kine Kolobekken

Kine Kolobekken

Kristine M. Joa

Kristine Joa